
 

  
 
 
 
Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10000  
5280 DA  BOXTEL 
 
 
 
Boxtel, 10 maart 2009 
 
Betreft: vragen conform artikel 37 RvO procedure Renbaan 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Wij vragen uw aandacht voor het volgende. 
 
Vorige week werd onze fractie, samen met veel andere fracties in de Boxtelse 
Gemeenteraad en veel Boxtelaren die hopen dat ODC snel een fatsoenlijk onderkomen 
heeft, onaangenaam verrast door de uitspraak van de Raad van State die het plan voor de 
verhuizing van ODC naar de Renbaan van de tafel heeft geveegd. 
 
Bijzonder jammer daar aan is dat het plan niet op inhoudelijke gronden is getorpedeerd, 
maar al is blijven hangen op procedurele gronden. Een aspect dat wat ons betreft te 
vermijden geweest moet zijn. Naar aanleiding van eerdere fouten in grote infrastructurele 
projecten, heeft de Gemeenteraad immers een aantal jaren geleden een richtlijn afgesproken 
om in soortgelijke plannenmakerij geen averij van deze grootte meer op te kunnen lopen. 
 
Uit de mediaberichten begrijpt onze fractie dat vanuit het College wordt gesteld dat ‘alles wat 
in Den Haag nu te berde is gebracht, oplosbaar is’. In dat licht wil onze fractie een aantal 
vragen voorleggen, die wat ons betreft betrokken zouden moeten worden bij de verdere 
planvorming voor ODC en bij toekomstige grootschalige infrastructurele projecten. 
 
1. Wat zijn de redenen dat niet alle op deze procedure betrekking hebbende stukken 
 ter inzage hebben gelegen?  
 
In de media is in ieder geval al door u gesteld dat aanvullende onderzoeken nooit ter inzage 
zijn gelegd bij eerdere soortgelijke procedures. Wij zijn van mening dat er bij een procedure 
met zoveel politieke gevoeligheid en met de historie die deze kwestie inmiddels heeft, 
optimale zorgvuldigheid in de inspraakprocedures betracht zou moeten worden. Beter teveel 
informatie dan te weinig en optimale en volledige openheid in alle relevante stukken. 
 
2. Waarom dan niet gewoon alle stukken die op deze procedure betrekking hebben ter 

 inzage gelegd en moet dat in toekomstige soortgelijke procedures niet gewoon 
gebeuren? Wat is uw mening over deze laatste suggestie? 

 
3. Hoe groot acht u de kans van slagen de door de Raad van State geconstateerde 

tekortkomingen te repareren zijn en wanneer denkt u daarover te kunnen 
communiceren? 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Een belangrijk item is natuurlijk of deze uitspraak van de Raad van State geïnterpreteerd 
moet worden als terug bij af zijn. Staat het stoplicht nu op rood of ziet het college nog een 
haalbaar perspectief? Dat leidt tot de volgende vraag. 
 
4. Wat is uw inschatting van de vertraging die deze uitspraak van de Raad van State 

voor de verhuizing van ODC gaat opleveren? 
 
Naar onze mening is het belangrijk dat er nu eerst snel duidelijkheid komt over de te nemen 
vervolgstappen, de tijd die daarmee gemoeid gaat zijn, het realiteitsgehalte van het 
repareren van de geconstateerde gebreken in de procedures en de hobbels waar Boxtel 
vervolgens in deze planvorming nog tegen aan zou kunnen gaan lopen. Dit is heel belangrijk 
om een genuanceerd beeld te schetsen naar de vele betrokken Boxtelaren die ODC een 
warm hart toedragen. 
 
Met belangstelling in afwachting van uw spoedige reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 


